



REGISTERED NURSE JOB OPPORTUNITY

THE HÔPITAL DE SMOOTH ROCK FALLS HOSPITAL (HSRFH) IS SEEKING REGISTERED NURSE(S) through the ONTARIO NURSING WORKFORCE ALLIANCE (ONWA) PROGRAM

Registered Nurses are required at the Hôpital de Smooth Rock Falls Hospital on a temporary full-time basis for a minimum term of 90 days and less than 364 days.

The successful applicants must have a current Certificate of Competence from the College of Nurses of Ontario, a current C.P.R. Certificate, current certificate in ACLS (Advanced Cardiovascular Life Support), and experience in general duty nursing.

Rate of pay will be - \$30.17 – \$43.61

Prior to commencement of employment, Registered Nurses are required to:

- Provide a copy of valid nursing license through the College of Nurses of Ontario (CNO),
- Provide a copy of criminal record check,
- Provide a copy of valid CPR and ACLS certification,
- Attend HSRFH pre-employment training and orientation.

Registered Nurses who are functional in French preferred.

The terms and conditions of employment will follow the ONWA Memorandum of Understanding with Hôpital de Smooth Rock Falls Hospital (HSRFH).

OFFRE D'EMPLOI D'INFIRMIERE

L' HÔPITAL DE SMOOTH ROCK FALLS HOSPITAL (HSRFH) EST À LA RECHERCHE D'INFIRMIER/E(S) AUTORISÉ/E(S) par le biais du programme ONTARIO NURSING WORKFORCE ALLIANCE (ONWA)

L' Hôpital de Smooth Rock Falls est à la recherche d'Infirmier/e(s) autorisé/e(s) pour remplir des postes à temps plein à titre temporaire pour une durée minimum de 90 jours et moins de 364 jours.

Les candidat/es doivent détenir un certificat d'inscription générale valide de l'Ordre des infirmières et des infirmiers de l'Ontario, un certificat de soins immédiats en réanimation cardio-respiratoire, un certificat de soins avancés en réanimation cardiorespiratoire (SARC), et une expérience préalable avec les tâches régulières des soins.

Taux de rémunération - \$30.17 – \$43.61

Avant le début de l'emploi, les infirmier/es sont tenus de:

- fournir une copie valide d'inscription générale valide de l'Ordre des infirmières et des infirmiers de l'Ontario,
- fournir une copie valide de vérification judiciaire,
- fournir une copie valide de soins immédiats en réanimation cardio-respiratoire et de soins avancés en réanimation cardiorespiratoire (SARC).
- participer à l'orientation et formation préalable à l'emploi.

Infirmier/es capable de prodiguer des soins en français serait préféré.

Les conditions d'emploi suivront le mémorandum d'ONWA avec l'Hôpital de Smooth Rock Falls Hospital (HSRFH).

[Veuillez faire parvenir votre demande à / Please forward your questions and application to:](#)

Betty Malloy- Nantais - ONWA Program Facilitator ONWAprogram@gmail.com

et à / and

Chantal Tessier - Directrice des soins infirmiers / Chief Nursing Officer Hôpital de Smooth Rock Falls Hospital
ctessier@srfhosp.ca